
Skogsgläntans samfällighetsförening 

Protokoll fört vid styrelsemöte 2022-10-26, KL. 18:30 

Plats: Rågången 2 

 

Närvarande: Marianne Odell, Joel Odell, Mouris Chammoun och Pentti Helminen. 

Ej närvarande: Yasemine Palamut. 

 

1. Föreningens ekonomi. 

- Kassören meddelade att ekonomin är fortsatt stark och att inga åtgärder väntas 

behövas före nästa årsmöte. 

 

2. Snöröjning. 

- Snöröjningen sköts även kommande vinter av Villastaden Entreprenad AB. 

Gällande avtal förnyas automatiskt ett år i taget om det inte sägs upp före 1:a 

augusti. 

 

3. Utebelysningen i vinter.  

- Mötet beslutade att även i år hissa ”julgransbelysningen” i flaggstången. Däremot 

sätter vi inte upp ”bakgrunden” på syrenhäcken, och vi släcker granen några 

timmar mitt på natten. 

Detta ska mest ses som en symbolhandling för att möta statens propåer om 

elsparande. Kostnaden för föreningen är försumbar. 

 

4. Häcken bakom grillen. 

- Berberishäcken bakom grillen borde minskas i omfång. Joel kontaktar lämplig 

entreprenör för en offert. 

 

5. Övriga frågor. 

- Joel berättade att han kontaktat kommunen angående papperskorgar vid gångvägen 

mot gatan, något som diskuterats på flera tidigare möten. När detta skrivs har en 

papperskorg redan satts upp. 

- Frågan om vår utfart från parkeringen till Rågången togs åter upp. Flera tidigare 

möten med kommunen har inte resulterat i annat än att hastighetsbegränsningen på 

gatan sänkts till 30 km/tim. Detta räcker inte, sikten är obefintlig och utfarten 

livsfarlig. Joel åtog sig att åter igen kontakta kommunen i ärendet. 
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